

通告 Notice





致：杏花邨各住戶

To : All Residents of Heng Fa Chuen

工具外借服務事宜 Tools and Equipment Borrowing Service

謹通知各住戶，上邨或下邨的 24 小時保安控制室可借用以下物資。(借用詳情請參閱借用表格)

Please be informed that the following items may be borrowed from both our control rooms in upper estate and lower estate. (Borrowing details please refer to form of borrowing tools and equipment for details.)

	
梯台 Ladder Platform	板車 Cabinet Dolly
	
手推車 Trolley	輪椅 Wheelchair

由於有關工具數量有限，故如住戶需要借用上述工具請預先向保安控制室(上邨請致電 2556 8233 或下邨請致電 2558 0121)聯絡以便安排。如業戶對上述事宜有任何查詢或需要協助，請致電 2896 4333 與我們聯絡。

As the tools and equipment are limited with number, residents please make prior notice with the security control before borrowing the tools (Upper Estate please call at 2556 8233 or Lower Estates please call at 2558 0121). Should you have any enquiries or need any assistance, please contact us at 2896 4333.

2021 年 8 月 18 日
18 August 2021

張曉通 2021 年 8 月 25 日

杏花邨管理處
Heng Fa Chuen Management Office

